
VE RKSAM H ETSBERÄTTELSE 2024

Styretsen för Sattsjöbadens Naturskyddsförening får härmed avge berättetse för

ve rksam hete n för äret 2024, före n i ngens 54:e ve rksa m hetså r.

Styretsen har från och med kretsstämman i mars 2024 bestått av:

Ordinarie ledamöter:

Gudrun Hubendick, ordförande

Mats Widgren vice ordförande

Hetena Jutarbo, sekretera re

Lennart Phitip, kassör

Gunitl.a Hegardt

Suppteanter:

Majtis Lundström

HeidiOstergren

Ordinarie revisorer harvarit lnga Matmqvist och Henning Rodhe.

Val.beredningen har bestått avYtva Ryl.ander och YuSie Rundkvist Chou

l"ledtemmar och verksam het

Kretsen har 485 medtemmar,varav 148 är famitjemedtemmar.

o Sattsjöbadens Naturs§ddsförening ske arbeta för Naturs§ddsföreningens syften, i

första hand genom att tittvarata tokata natur- och mitjövårdsintressen. Arhetet bedrivs

genom utftykter inaturen, föredrag och i diatog med kommunen i pLan- och byggfrågor

samt överktaganden vid domstol.



Är 2A24var föreningens 54:e verksamhetsår. Styrel.sen har sammanträtt I gånger under
året. Vice ordföranden har också ingått ivatberedningen för Naturs§ddsföreningen i

Stockhotms Länsförbund, Årets kretsstämma hötls den 26 mars iVHVs tokat på

lgetbodaptatån. Det började med firandet av att lgetbodatomterna, numera
Vinterbrinksskogen, inte kommer att exptoateras utan våtmarken kommer att bevaras.

Ett trettiotaI personer firade framgången med tårta och ekotogisk atkohotfri äppetcider.
Därefter höLts kretsstämman med 14 medtemmar.

Verksamheten under året har i huvudsakvarit fötjande:

lgelbodatomterna numera Vinterbrinkskogen

Vi fortsatte under början av året ett intensivt arbete til,tsammans med närboende för att
skapa opinion mot Nacka kommuns ptanervad gäl.Ler bebyggetse av naturmarken
mettan lgetboda och Fisksätra, lgetbodatomterna numera Vinterbrinksskogen. De

närboendes namninsamting fick totaLt ca 1300 namnunderskrifter.

lnte minst har vivarit aktiva med att kontakta potitiker i otika partier. Så skickade vi i

februari ett öppet brev titt atta kommunstyretsetedamöter. Efter diverse turer med

återremiss och bordtäggning av ärendet så fattade kommunstyretsen stuttigen den 7

mars ett beslut att avsl.å försäljningen av lgetbodatomterna. I oktober kom området för
lgetbodatCImterna med i Nacka kommuns ptan för skyddande av natur med förstaget att
det skutte ingå iSkogsö naturreservat. Sammanfattningsvis så harvårt arbete i

samarbete med närboende och med potitiker iftera partier resulterat iett tångsiktigt
skydd för det område som kommunens tedning är 2A21besl.utat att sätja för
exptoatering.

Skutviken i Skogsö naturreservat:

Under året så har vi arbetat med att få gehör för vår vision för Skutviken i Skogsö

naturreservat sedan Mark- och mitjödomstoten i november 2023 bestöt att det inte fick
antäggas en marina iSkutviken under rådande omständigheter utan en detatjptan. Vår

vision innebär att viken skatl utvecktas i entighet med reservatets syfte och föreskrifter.
Under året har vi samarbetat med Rotary som viLt skapa ett naturum i

reservatet. TitLsammans med Rotary bjöd vi in potitiker, tjänstemän och attmänhet titt ett
möte på Nacka stadshus för att presentera våra försLag och samtata om framtiden fdr
området. Tack vare ett btixtbidrag från rikskanstiet och utsikterna att få ett
verksamhetsbidrag så kunde vi ta hjätp av arkitekten Måns Tham för att utarbeta ett
förstag tiLt vår vision och naturumet och hur det anknyter titt omgivningen med Erstavik

och blivande reservatet Baggensstäket samt Fisksätra. Vi antitade vi en utomstående
processledare att håtta i mötet. Många ledande potitiker från otika partier närvarade.

Arkitektens id6 om ett Naturum vid entrdn titl reservatet i Fisksätra var mycket
uppskattat [iksom vår vision. I dagstäget har det visat sig mycket svårare än väntat för



Rotary att hittä finansierin§ för naturumet. Titt detta har bidragit minskade resurser hos

Naturvårdsverket samt att intresset från finansiärer är snarare att ha ett naturum i den

pl.a nerade nationatparken i Nämdöskä rgårde n.

Kommunens fastighetskontor ansökte om att riva de gamta varvsbodarna i skutviken

som kommunen dittitts hävdat är en del. av kutturarvet. Vi skickade inför bestutet i Mitjö-

och stadsbyggnadsnämnden za24-Ag-18 ett yttran de2O24-O8-16 titt nämnden attvänta

med besl,ut om rivning av bodarna med tanke på att de utgjorde den sista resten av

kutturarvet samt att visionen för viken hör sättas innan bestut om åtgärder för viken. Så

btev också nämndbesl"utet! Därutöver tät ftera partier göra protokoLtsanteckningar titt

bestutet att det är angetäget att kommunen har ett gott samarbete med LokaLa föreningar

som Naturssddsföreningen och Rotary att gemensamt arbeta fram hur området kan

bevaras och fortteva etc.

Vi hade under hösten til.tsammans med Rotary ett möte med arrendatorn för Skutviken

för att höra om dennes ptaner och önskemåt. Vidare har vi kontaktat potisen angående

vår potisanmätan från 2023 om oLovtig nedsågning avträd vid Skutuiken men ännu finns

inget besl.ut, inte hetter datum när bestut kan väntas.

Gungviken

Vi harfötjt ärendet mot antäggande av en stenkross i Gungviken och informerat på vår

Facebooksida. I vårt remissvar titt Översiktspl.anen har vi framfört vikten att hänsyn tas

titt nycketbiotopersom finns i området samt att den ptanerade båtupptagningsptatsen

tigger i ett strandskyddat område. Sattsjö-Duvnäs fastighetsägarförening har medetst

insamtade medet drivit juridiska processer och hösten 2O24bes\öt kommunen att

utarbeta en detatjptan för området med inriktning båtfÖrvaring.

Under hösten harvivid ftera möten med kommunen, däribtand Nacka naturvårdsråd,

framfört våra synpunkter och försl.ag titt kommunens Naturvårdsptan och Översiktsptan

som varit under utarbetande. Skrifttiga remissvar har utarbetats tittsammans med

Nacka naturssddsförening och Boo Natur- och mitjövänner och del"ges kommunen i

januari2025.

I förstaget titt översiktsptan kunde vi bt.a. med gtädje notera att området

lgetbodåtomterna/vinterbrinksskogen inte tängre är markerats som industrimark utan

som natur. En stor framgång för något vi kämpat för i mer än 15 år. Däremot var vi kritiska

mot det nya förstaget titt verksamhetsområden väster om Fisksätra som inte tagit hänsyn

titt grönområden i Fiskarhöjdens detatjptan och inte hel.Ler har beaktat skogsstyretsens

nycketbiotoPer i Gu ngviken -



Negl,inge depå Vi dettog på utstättningen när Nacka kommun presenterade hur de skutte

bygga ut och komptettera tåghattarna vid Negtingedepån. Vi ser det som en fantastisk

framgång med tanke på att det för drygt ett decennium sedan var utestutet att järnvägen

skutte finnas kvar. lstäl.l.et skul.te det vara spårvagnar som skutLe minska kapaciteten och

kräva en ny större depå där våtmarken på lgetbodatomterna, se ovan, skutte asfatteras

för ändamåtet. Nu pågår upprustning med dubbetspår och järnvägsvagnar köps in som

kommer att avsevärt höja kapaciteten. Tittsammans med Vittaägarföreningen och

Hembygdsföreningen ägnade vi mycket tid under många år för att påverka detta.

Guidningar

Titl. svampufftykten den sotiga höstdagen kom 28 personer.

En fiskeutstättning hötts på Tippen i decembertitlsammans med Sattsjöbadens

fiskevårdsförening.

Facebook.

Under året har det pubticerats mer än 50 intägg på vår facebooksida.

Press.

Det har skrivits om vårt arbete i9 artiktar i Nacka Värmdö posten, framst om

lgetbodatomterna. En artiket i Sattsjöbtadet om SkuUiken samt ett fl"ertal.

omnämnanden i tidningen Mitt-l-Nacka.

Verksamhetsbidrag

Förutsättningarna för kretsen att driva våra frågor och få genomstag har förändrats

radikatt genom Riksstyrel,sens bestut att ge oss ett Verksamhetsbidrag från 1 juti 2024 titt

31 decemb er 2O24 om 150.000 kronor samt 200.000 kronor för år 2025 {bestut meddetat

13 september 2A24). Dessförinnan erhöl.Lviett btixtbidrag om 25.000 kronor. Vi [a ner

mycket tid och möda på ansökan. Främst har bidraget hittitts gått titt att vi kunde antita

en i kommunen väl.renommerad arkitekt att utarbeta ett professionettt förtag titt

genomförandeptan för vår vision för Skutviken. Det visar också på att vi är en

organisation som har resurser att arbeta professionettt och ta hjätp av expertis för att

underbygga våra stättningstaganden. Det är säkertigen vad som bidragit titt att vi nu fått

ett hel.t annat genomsl.ag för vår vision för Skutviken. Så har t.ex. ett stort antal ledande

potitiker av otika partifärg Liksom representanter för intresseorganisationer kommit titt



vårt möte i stadshuset för att samtaLa om Skufuikens framtid. Förutom arkitektarvode

hade vi tack vare bidraget råd att anLita en utomstående moderator för mötet'

Potitiker av ol.ika partifärg har också bejakat våra synpunkter och förstag inför

nämndbestut om Skutviken och gjort protokottsanteckningar om vikten att samarbeta

med oss om Skuwikens framtid. I stutet av året bestöts om att ha ett mÖte efter nyår

mel.tan de Wå närmast berörda kommunal,råden, ordföranden för Mitjö- och

stadsbyggnadsnämnden respektive Natur- och trafiknämnden samt ordföranden i

kretsen för att tal,a om Skutvikens framtid. Vi kunde då antita arkitekten för att utarbeta

en pLan för stegVis genomförande av vår vision med kostnadsberåkningar.

Verksamhetsbidraget gjorde att vi vågade hestätta 10 exempLar av årsboken att sätia på

affärscentrumet inför jut. Det harvitidigare inte gjort eftersom det inte går att återtämna

eventuettt osåtda böcker, en kostnad vi då inte kunde ta. Dock tevererades inte

böckerna.

Sammanfattningsvis ftyter verksamheten enl.igt ptanen i vår ansökan och snabbare än

förväntat.

Resul,tatet av föreningens verksamhet under 2A24 och dess stätLning i övrigt framgår av

resu[tat- och batansräkningen.

Sattsjöbaden den 13 februari2O2S

å^u|-t* 1.1,-b t"r/<.fu
Gudrun Hubendick, ordförande

/ Mats Widgren, vice ordförande
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Lennart Phitip,

Hel,ena Jutarbo,

GunitLa Hegardt, ledamot
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SALTSJÖBADENS NATURSKYDDSFORENI NG

RESULTATRÄKNING FÖR AR

lntäkter
Aterbäring Riks

Verksamhetsbidrag Riks

Blixtbidrag Riks

Försäljning tavlor, foton "Lamr6ns testamente"

Övriga bidrag

Ränteintäkter

Kostnader

Vision Skutviken: möte i stadshuset, arvode moderator

Vision Skutviken: arkitektarvode, bildspel

I gelbodatomterna: konsultarvode
Reklam, beachflagga, rolluP mm

Kretsstämmokostnad
Kontor inkl Porto
Expenser stYrelsen

Kontoavgift
Medlemsavgift EKO-Parkens vänner

Avskrivningar 20 o/o

ARETS RESULTAT

BALANSRÄKNING
Tilloånqar
lnventarier
lnterma fordringar
Handelsbanken, trans. konto
Collector sParkonto

Skulder och eqet kaPital
Eoet kapital

eget kaPital

fond för NaturSnokarna
årets resultat
vid årets slut

Skulder
Ej förbrukade bidrag

Förskottsbetalda intäkter och upplupna kostnader

Summa skulder

saltsjöbaden den L I l< 2025

2024

10 600,00
150 000,00
25 000,00

2343,23
187 943,23

12 161,00
90 063,00

3 000,00
3 718,00

981,00
79,00

2 314,00
1 250,00

150,00

ry
10 700,00

21 100,00

1 656,71

33 456,71

3 225,00

1 300,00
1 250,00

150,00

-113 716,00

74 227,23

2024.12.31

1 500,00
14 033,28

162343,23

177 876,51

-5 925,00

27 531,71

2023.12.31

34 981,00
7 777,76

57 172,52

99 931,28

78 468,78

20 000,00 98 468,78
74 227 ,23

172 696,01

1462,50
3 718,00
5180,50

'|'77 876,51

70 937,07

98 468,78

1462,50

1462,50
99 931,28

6 *A rr*- l-l w t, o-rt^ dl,"
Gudrun Hubendick
Ordförande

Härmed bekräftas att ovanstående balans- och resultaträkning överensstämmer med

föreningens råkenskaper. Beträffande vår granskning hänvisas till revisionsberättelsen

saltsjöbaden aen/$ t[ 2025

MSur
Kassör

4,* /l/4/^fl';'4/-
lnga (flmqvist I
Revisor

Hs-*;I h *--
Henning Ro6he v

Revisor



REVISIONSBERÄTTELSE

Undertecknade, som av årsmötet utsetts till revisorer i SALTSJÖBADENS
NATU RS KYDDS FÖR E N I NG får härmed avg iva följande revisionsberättelse för
verksamhetsåret 2024.

Vi har granskat räkenskaperna och andra handlingar som lämnar upplysning om
föreningens ekonomi och förvaltning samt i övrigt vidtagit de granskningsåtgärder
som vi ansett erforderliga.

Vitillstyrker att Resultat- och Balansräkning för 2024 fastställs och att styrelsen
bevi ljas ansvarsf ri het för ve rksam hetsåret 2024.

Saltsjöbaden den 16 februari 2025

{tert --.^-*1 t7-a,;

lnga Malmqvist Henning Rodhe


